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Za nami fatalna porażka z Udinese, tymczasem wielkimi krokami zbliża się

wyjazdowy mecz z Parmą. Co o ostatnich wydarzeniach wokół Romy mówią

dziennikarze i krytycy calcio?

 

David Rossi dla Tele Radio Stereo:

- Stajemy się śmiesznym zespołem w fazie interpretacji i wypowiedzi. Nie mogę

powiedzieć, że Zeman jest błyskotliwy, jeśli mówi, że Tachtsidis był najlepszy na

boisku.

Paolo Assogna dla Tele Radio Stereo:

- Skandaliczną rzeczą jest to, że przy wygodnym kalendarzu, na początku sezonu,

nie walczymy o Ligę Mistrzów.

 

Furio Focolari dla Radio Radio:

- Zeman mówi tylko o sędziach? Ale dlaczego nie mówi o Tachtsidisie, który nie

powinien grać w tej drużynie? Dlaczego nie mówi o Dodo, który nie jest jeszcze

gotowy? Dlaczego nie mówi o porażce z drużyną pełną nieznających się do niedzieli

graczy? Znacie tego Allana?

 

Luigi Ferrajolo dla Radio Radio:

- Zeman nie zdaje sobie sprawy z problemów, które napotykają jego drużyny. Kiedy

mówi się, że brakuje sześciu punktów w meczach z Bologną i Udinese, on nie zdaje

sobie z tego sprawy: brakuje 6 punktów, gdyż taka jest jego piłka. W niedzielę

przeciwko Udinese oglądałem w pierwszych 35 minutach najpiękniejszą piłkę w tym

sezonie: Obrona? Ta Romy nie jest dużo gorsza od tych zespołów z górnej półki

tabeli. Problemem jest to, że zespół nie wie co robić w defensywie.

 

Alessandro Vocalelli dla Radio Radio:

- Jeśli problemem jest Zeman, Zeman jest wyborem dyrektorstwa. Dlatego

problemem jest dyrektorstwo, to samo, które wybrało w zeszłym sezonie Luisa

Enrique i pozyskało wielu zawodników, którzy po roku odeszli. Oczekuję pewnej
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spójności, jeśli dojdzie do pożegnania Zemana, podobnie powinno pojawić się pismo

z rezygnacją tych, którzy go wybrali.

 

Augusto Ciardi dla Tele Radio Stereo:

- Po Juventusie, Roma jest na największym minusie w mercato. Mówi się tu o

konkurencyjności: 7 punktów straty do trzeciego miejsca po dziewięciu meczach, w

tym trzy zdobyte przy stoliku świadczą o tym, że mają problemy.

 

Paolo Assogna dla Tele Radio Stereo:

- Celem Amerykanów jest sprzedaż marki Romy w USA, tego dokonuje się poprzez

wprowadzanie drużyny do europejskich pucharów. Pod tym względem Roma jest

znacznie opóźniona w stosunku do wytycznych.

 

Chiara Zucchelli dla Rete Sport:

- Mam pewne obawy co do Dodo: nie sądzę, że może zagrać dwa mecze w trzy dni.

Jutro spodziewam się Marquinho w pierwszym składzie, a Dodo ponownie na boisku

w niedzielę. W środku pola nie sądzę, że będą wątpliwości: Bradley na środku

otoczony przez De Rossiego i Florenziego, który ma wyraźnie przewagę nad

Pjanicem. W ataku potwierdzeni są Lamela, Totti i Osvlado. Destro jak pokazują

fakty i słowa Zemana na konferencji jest teraz rezerwowym i przykro mi z tego

powodu, gdyż uważam go za talent.

 

Matteo Roscioni dla Rete Sport: 

- Wyniki w sporcie są podstawą wszystkiego. Nie może być tak, że nie są oceniane.

Na początku nie można nadawać im wielkiego znaczenia, ale w dłuższej

perspektywie jest to jedyna rzecz, która się liczy.

 

Alberto Mandolesi dla Centro Suono Sport:

- Splunięcie Armero? Jeśli zrobiłby to Totti, widzielibyśmy to we wszystkich

dziennikach na świecie. Armero naprawdę mnie irytuje: kłócił się z Pirisem, podżegał

kibiców w czasie swojej zmiany. To jeden z najbardziej nieprzyjemnych graczy jakich
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widziałem.

 

Alessandro Paglia dla Tele Radio Stereo:

- Jest jedna rzecz, która podobała mi się w Luisie Enrique: przed kamerami dawał mi

poczucie, że jest częścią zespołu, grupy, w stylu Mourinho. Przynajmniej na

poziomie publicznym. Mówię to, gdyż u Zemana nie podoba mi się fakt, że czepia

się stale indywidualnych błędów, moim zdaniem powinien robić to inaczej, aby nie

zagrozić relacjom z zespołem.

 

Tonino Cagnucci dla Rete Sport:

- Moim zdaniem Zeman wydaje się w tym sezonie bardzo elastyczny. Zmienił do tej

pory wiele opinii: o Lameli, o Pjanicu na lewej stronie, o Osvaldo, o De Rossim.

Wydaje mi się wciąż mistrzem, gdyż w tych ośmiu meczach gdzie wszystko idzie źle,

Florenzi jest graczem na miarę reprezentacji, Marquinhos gra w wieku 18 lat i

wydaje się być ważnym graczem, Lamela gra o wiele lepiej niż w poprzednim

sezonie. Myślę, że Zeman posiada nadal stosunkowo nieograniczone zaufanie.

 

Stefano Piccheri dla Tele Radio Stereo:

- Dla mnie nie jest to Roma na trzecie miejsce, zakończy na czwartej, piątej pozycji.

 

Fabio Maccheroni dla Radio Manà Manà Sport:

- Mówienie tylko o De Rossim to za mało. Powiedzcie mi, co wygrał Zeman odkąd

zaczął trenować w Serie A? Nic: to trener niezdolny do wygrywania, gdyż nie myśli o

defensywie. Stoimy naprzeciwko typowych problemów, na które Zeman napotykał

zawsze.
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